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م2023يونيو 30النتائج المالية الأولية للربع الثاني المنتهي في 

Interim financial results for Second quarter ending on June. 30, 2023

لكرام أن تعلن لمساهميها ا( ساسكو)يسر الشركة السعودية لخدمات السيارات والمعدات 

:على النحو التاليم 2023يونيو 30الثاني المنتهي في للربععن نتائجها المالية الأولية 

2,065.47مقابلريالمليون2,235.99الحاليالعاممنالثانيالربعإيراداتبلغت•

مليون2,220.18ومقابل%8.26نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون

.%0.71نموبنسبةوذلكالسابقللربعريال

للربعريالمليون69.72ريالمليون77,25الحاليالعاممنالثانيللربعالربحاجماليبلغ•

السابقللربعريالمليون80.78ومقابل%10.8نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثل

.(%4.37)انخفاضبنسبةوذلك

بقيمةخسائرمقابلريالمليون49.67الحاليالعاممنالثانيللربعالتشغيليالربحبلغ•

للربعريالمليون50.87ومقابلالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون(39.37)

.(%2.36)انخفاضبنسبةالسابق

ريالمليون12.97الحاليالعاممنالثانيللربعوالضريبةالزكاةبعدالربحصافيبلغ•

(%56.30)انخفاضبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون29.68مقابل

.(%7.82)انخفاضبنسبةالسابقللربعريالمليون14.07ومقابل

29.49مقابلريالمليون17.16الحاليالعاممنالثانيللربعالشاملالدخلإجماليبلغ•

14.12ومقابل(%41.81)انخفاضبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون

.%21.53نموةنسببوذلكالسابقللربعريالمليون

SASCO pleased to announce to its valued shareholders its interim financial

results for the Second quarter ending on June. 30, 2023, as follows:

• Revenues for Q2 2023 amounted to 2,235.99 million riyals compared to

2,065.47million riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate

of 8.26% and 2,220.18 million riyals for Q1 2023, with an increase of 0.71%.

• Total profit for Q2 2023 amounted to 77.25 million riyals compared to 69.72 million

riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate of 10.8% and

80.78 million riyals for Q1 2023, with a decrease of (4.37%).

• Operating profit for Q2 2023 amounted to 49.67 million riyals compared to (39.37)

million riyals for the same quarter of the previous year, and 50.87 million riyals for

Q1 2023 with a decrease of (2.36%).

• Net profit after zakat and tax for Q2 2023 amounted to 12.97 million riyals

compared to 29.68 million riyals for the same quarter of the previous year with a

decrease of (56.30%) and 14.07 million riyals for Q1 2023, with a decrease of

(7.82%).

• Total comprehensive income for Q2 2023 amounted to 17.16 million riyals,

compared to 29.49 million riyals for the same quarter of the previous year, with a

decrease of (41.81%), and 14.12 million riyals for Q1 2023, with increase of

21.35%.
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م2023يونيو 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 

Interim financial results ending on June. 30, 2023

مقابلريالمليون4,456.17م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةالإيراداتبلغت•

.%33.5نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون3,337.95

مقابلريالمليون158.02م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةالربحاجماليبلغ•

.%49.95نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون105.38

مقابلريالمليون102.48م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةالتشغيليالربحبلغ•

.السابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون(18.95)

مليون27.05م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةوالضريبةالزكاةبعدالربحصافيبلغ•

.(%28.25)انخفاضبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةمليون37.70مقابلريال

ريالمليون31.31م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةالشاملالدخلإجماليبلغ•

.(%26.33)انخفاضبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون42.50مقابل

فيالمنتهيةللفترة((EBITDAوالإطفاءاتوالإهلاكوالزكاةالفوائدخصمقبلالربحبلغ•

منالمماثلةللفترةريالمليون123,28مقابلريالمليون167.17م2023يونيو30

.%35.60نموبنسبةالسابقالعام

ريال0,63مقابلريال0.45م2023يونيو30فيالمنتهيةللفترةالسهمربحيةبلغت•

.السابقالعاممنالمماثلةللفترة

• Revenues for the period ended on June. 30,2023 amounted to 4,456.17 million riyals,

compared to 3,337.95 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 33.5%.

• Total profit for the period ended on June. 30,2023 amounted to 158.02 million riyals,

compared to 105.38 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 49.95%.

• Operating profit for the period ended on June. 30,2023 amounted to 102.48 million

riyals, compared to (18.95) million riyals for the same period of the previous year.

• Net profit after zakat and tax for the period ended on June. 30,2023 amounted to

27.05 million riyals, compared to 37.70 million riyals for the same period of the

previous year, with a decrease of (28.25%).

• Total other comprehensive income for the period ended on June. 30,2023 amounted

to 31.31 million riyals, compared to 42.50 million riyals for the same period of the

previous year, with a decrease of (26.33%).

• EBITDA for the period ended on June. 30,2023 amounted to 167.17 million riyals,

compared to 123.28 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 35.60%.

• Earnings per share for the period ended on June. 30,2023 , amounted to 0.45 SR

compared to 0,63 SR for the same period of the previous year.
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م2023يونيو 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 
Interim financial results ending on June. 30, 2023
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2023يونيو 30اللترات المباعة حتى 
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ربعالمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالانخفاضسببيعود•

لربعاشمولبسببالأخرىالإيراداتانخفاضإلىالسابقالعاممنالمماثل

وإعادةللشركةمملوكةمواقع(9)بيعأرباحعلىالسابقالعاممنالمماثل

الائتمانيةالخسائرومخصصالتمويلمصاريفارتفاعإلىبالإضافةاستئجارها

منالرغمعلىوذلكالاستثماراتإيراداتوانخفاضوالتسويقالبيعومصاريف

المصاريفوانخفاضالربحمجملارتفاعإلىأدتوالتيالإيراداتارتفاع

.يسيةالرئالعملياتمنالدخلارتفاعفيالأثرلهكانمماوالإداريةالعمومية

ربعالمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالانخفاضسببيعود•

اتالإيرادوانخفاضالإيراداتتكلفةارتفاعإلىالحاليالعاممنالسابق

يعيةالبوالمصاريفالعموميةالمصاريفانخفاضمنالرغمعلىوذلكالأخرى

.الزكاةروفومصالتمويلوتكاليفالائتمانيةالخسائرومخصصوالتسويقية

• The reason for the Decrease in net profit during the current quarter 

compared to the same quarter last year a decrease in other revenues 

resulting from selling and  leaseback (9) sites owned by SASCO, in 

addition to increase in financing expenses, provision for credit losses, 

selling and marketing expenses, and decrease in investment 

revenues, despite the increase in revenues, which led to an increase 

in gross profit and a decrease in G&A expenses, which had an impact 

on increase in the income from main operations. 

• The reason for the Decrease in net profit during the current quarter 

compared to the previous quarter is an increase in the cost of revenue 

and a decrease in other revenues, despite a decrease in G&A 

expenses, selling and marketing expenses, provision for credit losses, 

financing costs and zakat expense.

م2023يونيو 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 
Interim financial results ending on June. 30, 2023
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منماثلةالمالفترةمعمقارنةالحاليةالفترةخلالالربحصافيفيالانخفاضسببيعود•

السابقالعاممنالمماثلةالفترةشمولبسببالأخرىالإيراداتانخفاضإلىالسابقالعام

فمصاريارتفاعإلىبالإضافةاستئجارهاوإعادةللشركةمملوكةمواقع(9)بيعأرباحعلى

وانخفاضاةالزكومصروفوالتسويقالبيعومصاريفالائتمانيةالخسائرومخصصالتمويل

الربحلمجمارتفاعإلىأدتوالتيالإيراداتارتفاعمنالرغمعلىوذلكالاستثماراتإيرادات

اتالعمليمنالدخلارتفاعفيالأثرلهكانمماوالإداريةالعموميةالمصاريفوانخفاض

.الرئيسية

.المعدلغيرالرأي:الحساباتمراجعرأيطبيعة•

• The reason for the decrease in net profit during the current period compared to the 

same period last year a decrease in other revenues resulting from selling and  

leaseback (9) sites owned by SASCO, in addition to increase in financing expenses, 

provision for credit losses, selling and marketing expenses, Zakat expenses , and 

decrease in investment revenues, despite the increase in revenues, which led to an 

increase in gross profit and a decrease in G&A expenses, which had an impact on 

increase in the income from main operations.

• The nature of the auditor's opinion: Unmodified opinion

م2023يونيو 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 
Interim financial results ending on June. 30, 2023
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(حجم الأسطول/عدد المواقع)معلومات تشغيلية 
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* Stations and fleet (SASCO and Naft)



10


